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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Oldřichov v Hájích 
 
Datum jednání:  29. 5. 2023 
Místo jednání:  Sál restaurace BESEDA v Oldřichově v H. 
Začátek jednání:  18:00    Konec jednání: 18:51 
Počet přítomných členů ZO:  7                            Omluveni:   0    
Neomluveni:   0                Hosté:    0  
 
Starostka obce uvítala přítomné a zahájila jednání ZO. Zapisovatelem pověřila Jiřinu Vávrovou 
a jmenovala ověřovatele zápisu Jaromíra Tichého a Radima Šarapatku. 
Dále starostka obce konstatovala, že na základě presenční listiny ZO je přítomna nadpoloviční 
většina členů ZO, a tudíž je zasedání usnášeníschopné. Připomínky k zápisu z posledního 
zasedání ZO nebyly žádné.  
 
 
ZO schválilo program jednání. 
Program jednání 
1) Zpráva KV 
2) Zpráva FV 
3) Rozpočtové opatření č. 3 roku 2023 
4) Podrobná úprava rozpočtu 
5) Sociálně kulturní výbor – zvolení nového člena 
6) Odpadové hospodářství_stanovení pracovní skupiny 
7) CETIN smlouva o zřízení služebnosti 782/3 a 1243/6 
8) Žádost o pronájem pozemku_1040/1 
9) Úprava zadávací dokumentace Dětské hřiště Oldřichov v Hájích 
10) VZ Autobusové čekárny Oldřichov v Hájích 
11) Bučiny – příspěvek na činnost 
12) Zadání PD DÚR/DSP Odvodnění viaduktu 
13) Různé 
14) Závěr 
 

                                                                             
 

Hlasování o programu 
jednání Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 1) Zpráva kontrolního výboru  
Předkládá Jana Hodačová 
  

Důvodová zpráva: 
KV se nesešel. 
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Bod 2) Zpráva finančního výboru  
Předkládá Radim Šarapatka 
  

Důvodová zpráva: 
FV se nesešel.  
 
Bod 3) Rozpočtové opatření 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Rozpočtové opatření č. 3 roku 2023 ohledně úprav položek rozpočtu – příjmy dotace lesy a 
hasiči Hřensko, přijaté příspěvky a náhrady. Výdaje se navyšují o věcná břemena, zálohu na 
elektřinu, služby o veřejnou zeleň, opravu kotelny a venkovní mobiliář. 
 
Rozprava:  

J. Duda se ptal na dotace na lesy, jestli jsou z loňského roku. J. Šťastná odpověděla, že pan 
Effenberger požádal o dotace a že se domnívá, že jsou letošní.  
 

USNESENÍ č. 67/6/2023  

ZO projednalo a schvaluje Rozpočtové opatření č. 3/2023, které navyšuje schválený rozpočet 
v příjmech a výdajích o 272 424,- Kč. Financování se nemění. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0  

 
Bod 4) Podrobná úprava položkového rozpočtu k 1. 5. 2023 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Výdaje se upravují změnou položek o 50 000,- Kč na výsadbu keřů. 
Rozprava:   

J. Šťastná v rámci svého zmocnění provádět samostatně rozpočtová opatření do výše 100 tisíc 
korun provedla rozpočtovou změnu – navýšení položky na výsadbu keřů. Upřesnila, že se jedná 
o plánovanou výsadbu keřů kolem pomníku. 

USNESENÍ č.  68/6/2023  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí podrobnou úpravu položkového rozpočtu k 1. 5. 2023  

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 5) Sociálně-kulturní výbor – nová členka a její odměna  
Předkládá Jiřina Vávrová, místostarostka obce  
  

Důvodová zpráva: 
Paní Simona Košková podala rezignaci na funkci člena sociálně-kulturního výboru. Na její místo 
předsedkyně sociálně-kulturního výboru navrhla paní Jiřinu Jehličkovou, která s nominací 
souhlasí.   
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Rozprava:   

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka.  

 

USNESENÍ č. 69/6/2023  

ZO projednalo a schvaluje nového člena sociálně-kulturního výboru – paní Jiřinu Jehličkovou, 
která nahradí paní Simonu Koškovou. ZO schvaluje odměnu nové člence výboru ve výši 500,-
Kč/měsíc od 29. 5. 2023 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 6) Pracovní skupina – odpadové hospodářství obce Oldřichov v Hájích 
Předkládá Jiřina Vávrová, místostarostka obce  
Důvodová zpráva: 
Na obce je vyvíjen čím dál větší tlak, aby její občané třídili. Do roku 2025 bude povinnost třídit 
60% odpadu, do roku 2030 65% a do roku 2035 70% odpadu. A za nesplnění této povinnosti 
budou samozřejmě finanční sankce, které se dotknou nás všech. Sleva na poplatku za 
vytříděný odpad je velmi malá, proto motivační systém, tak jak je v současné době nastavený, 
nefunguje. Je potřeba se nad tématem odpadového hospodářství zamyslet a nastavit systém 
tak, aby zvýhodňoval občany, kteří třídí a zároveň se pokusit optimalizovat výdaje obce na 
odpadové hospodářství.  

Rozprava:   

J. Tichý se ptal, jak je to s částmi projektu odpadového hospodářství mikroregionu Jizerské 
podhůří, konkrétně se zpracováním vyhlášky. J. Šťastná vysvětlila, že Mníšek a Nová Ves se 
vydávají vlastní cestou, ani není z jejich strany zájem, protože jejich projekt mají navázaný na 
Door to door systém. Na jednání mikroregionu jsme sdělili, že se budeme odpadovým 
hospodářstvím zabývat samostatně, ale že na to potřebujeme čas. Bude také potřeba mimo 
jiné přesoutěžit svozovou společnost. Do pracovní skupiny se ze zastupitelů zapojili: Jana 
Šťastná, Jiřina Vávrová, Radim Šarapatka, Jana Hodačová. 

 

USNESENÍ č. 70/6/2023  

ZO projednalo a schvaluje vytvoření pracovní skupiny, která se bude zabývat odpadovým 
hospodářstvím obce, návrhem nové vyhlášky a pověřuje Jiřinu Vávrovou vytvořením této 
pracovní skupiny. Ze zastupitelů budou členy: Jana Šťastná, Jiřina Vávrová, Radim Šarapatka, 
Jana Hodačová. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 7) CETIN uzavření smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě 782/3 a 1243/6  
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
Důvodová zpráva: 
Obec obdržela dne 9. 5. 2023 žádost od zástupce firmy CETIN na uzavření smlouvy o zřízení 
služebnosti na pozemcích p.č. 782/3 a 1243/6 v k.ú. Oldřichov v Hájích. 
Rozprava:   

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka.  
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USNESENÍ č. 71/6/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje uzavření smlouvy o zřízení služebnosti mezi Obcí 
(vlastník) a CETIN a.s., se sídlem Českomoravská 2510/19, 190 00 Praha 9 Libeň na umístění 
komunikačního vedení do pozemků p.č. 782/3 a p.č. 1243/6 v k.ú. Oldřichov v Hájích. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 8) Žádost o pronájem pozemku p.č.1040/1 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Milan Sádek má nyní část předmětného pozemku v pronájmu. Dne 17. 5. 2023 obdržela 
Obec žádost o pronájem celého pozemku za účelem chovu drůbeže a koz. 
Rozprava:   

J. Šťastná uvedla, že pozemky tohoto druhu obec pronajímá za cenu 0,25 Kč/m2/rok. Dodala, 
že je ještě potřeba ve smlouvě ošetřit případné zmenšení rozsahu pronajaté plochy kvůli 
možné kompenzaci pro pana Svobodu – jedná se o projekt zkapacitnění komunikace Pod 
Špičákem.   

 

USNESENÍ č. 72/6/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje zveřejnit záměr prodat/pronajmout/směnit 
pozemek p.č. 1040/1 a pověřuje starostku obce uzavřít dodatek k nájemní smlouvě s Milanem 
Sádkem o změně rozsahu pronajímané plochy, a to pronajmout celý pozemek a vyhradit si 
právo upravit rozsah pronajatého pozemku bez nutnosti výpovědi smlouvy.  

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 9) Úprava zadávací dokumentace na dětské hřiště Oldřichov v Hájích  
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
ZO na minulém zasedání schválilo výzvu k podání nabídek na zakázku malého rozsahu. 
Následně starostka obce konkretizovala herní prvky a uvedla cenu bez DPH namísto s DPH. 
Z tohoto důvodu byla upravená výzva zastupitelům poslána do e-mailu a nyní je předložena 
na vědomí. 
Rozprava:  

J. Šťastná vysvětlila, že na základě konzultace na kraji upravila výzvu k podání nabídky a dává 
ji na vědomí.  
 

USNESENÍ č. 73/6/2023  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí a schvaluje úpravu výzvy k podání nabídky v rámci řízení 
na veřejnou zakázku malého rozsahu: „Dětské hřiště Oldřichov v Hájích“ bez připomínek.  

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
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Bod 10) VZ autobusové čekárny 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Zastupitelstvo obce schválilo pod usnesením č. 40/4/2023 ze dne 27. 3. 2023 výzvu k podání 
nabídek a oslovení následujících firem na veřejnou zakázku malého rozsahu: „Autobusové 
čekárny“: 
MM Cite, MetalArt Matura, s.r.o., Batima, s.r.o., Vako mobiliář, p. Zahálka z Mníšku a 
Alexandra Žirkovského. 
Dále obec zveřejnila výzvu na profilu zadavatele. V daném termínu bylo na Obec doručeno 10 
nabídek, z nichž 7 nesplňovalo požadavky na použitý materiál. Kritéria splnili pouze tři 
uchazeči a hodnotící komise doporučila zastupitelstvu obce dodavatele s nejnižší nabídkovou 
cenou, a to MetalArt Matura, s.r.o. 
 

Rozprava:   

J. Šťastná nabídla zastupitelům k nahlédnutí veškerou dokumentaci k této VZ.  
 

USNESENÍ č. 74/6/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje výběr dodavatele veřejné zakázky: „Autobusové 
čekárny Oldřichov v Hájích“, společnost MetalArt Matura, s.r.o., se sídlem Oldřichov v Hájích 
230, 463 31 Oldřichov v Hájích, IČO: 14235498. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 11) Bučiny - příspěvek 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Z důvodu zapsání bučin na seznam památek UNESCO se aktivně scházejí zástupci dotčených 
obcí a mimo jiné i AOPK a Lesy ČR. Liberecký kraj v rámci propagace Bučin vyčlenil 
prostředky, které by měly obcím pomoci uchopit společnou a vhodnou propagaci bučin. Po 
domluvě se zástupci obcí bude nositelem dotace MAS Frýdlantsko, kde obec Oldřichov v 
Hájích není členem. Obce si stanovily cíle, které by tento rok chtěly zajistit, a to především 
propagační materiály této lokality, logo, webové stránky, správu sociálních sítí apod. Aby se 
prvotní investice pokryla, je nezbytná finanční podpora všech obcí, která byla předběžně 
stanovena na 20 tis. Kč. 
Rozprava:   

J. Šťastná vysvětlila, že obce Oldřichov v Hájích, Raspenava, Hejnice, Libverda a Bílý Potok se 
zabývají společným postupem při propagaci Bučin. Jsou tu obavy z přemíry nebo naopak 
nedostačené propagace tohoto území. Proto se obce již delší dobu scházejí nad tímto 
tématem a dohodly se na vytvoření některých propagačních materiálů. Pro letošní rok 
příspěvek na propagaci Bučin, který připadá na naši obec, činí 20 tisíc Kč. Liberecký kraj se 
propagací této památky UNESCO zabývá také a v následujících letech pravděpodobně i nadále 
zabývat bude.  

 

USNESENÍ č. 75/6/2023  
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Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje finanční příspěvek na činnost MAS Frýdlantsko v 
rámci řízené propagace Jizerskohorské bučiny UNESCO ve výši 20 tis. Kč. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 12) Zadání PD ve stupni DÚR a DSP – odvodnění viaduktu 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Obec Oldřichov v Hájích se historicky potýká s namrzáním vody na komunikaci III/2905 pod 
viaduktem. Projektant p. Maděra vypracoval ve třech variantách návrh řešení odvodnění 
vody vytékající na tuto komunikaci. Všechny varianty byly projednány se zástupci KSSLK a byl 
domluven kompromis a kombinace jednotlivých řešení, které by obec společně s KSSLK 
realizovala. Obec, dle svých možností, příp. etapovitě. Z tohoto důvodu je třeba zadat 
zpracování dalšího stupně projektové dokumentace a to DÚR/DSP. Celkové náklady na 
realizaci stavby jsou odhadnuty na 3,9 mil. s DPH. 
 
Rozprava:   

J. Šťastná upřesnila, jak probíhala komunikace s projektantem Janem Maděrou. Dále uvedla, 
že na Másláku již funguje „štěrkové péro“. Máme tři možná řešení, které J. Šťastná podrobně 
popsala. Dále seznámila přítomné s výsledky jednání s KSSLK i s majitelem sousedního 
pozemku V. Knesplem. (příkop, zatrubnění…) 
J. Duda se ptal, jakého druhu bude příkop. J. Šťastná odpověděla, že to bude klasický otevřený 
zemní příkop. Řešilo se i podélné parkování, KSSLK se k tomu ale nepřiklání. KSSLK se pokusí 
domluvit vymístění dvou sloupů CETINu u kotelny.  
J. Tichý se ptal, kam bude zaústěný příkop. Je možnost napojit se do dešťové kanalizace u Z-
Boxu J. Šťastná řekla, že to zadá projektantovi. D. Senohrábek se ptal na cenu, kterou chce pan 
Maděra za projekt. J. Šťastná tuto informaci pošle.  
 

USNESENÍ č. 76/6/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje zadání vypracování projektové dokumentace ve 
stupni DÚR a DSP v rozsahu kombinace var. 1 a var. 3 studie akce: „Odvodnění pod viaduktem 
SŽ na silnici III/2905“. Zpracovatelem PD pověřuje Jana Maděru, se sídlem XXX, IČO: 460 340 
13. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 
Bod 13) různé 
a) Žádost o finanční příspěvek 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
 

Důvodová zpráva: 
ZŠ Mníšek poslala žádost o finanční příspěvek ve výši 7000,- Kč na příměstský tábor 
„Prázdniny s keramikou“. Tábora se zúčastní i 11 dětí z Oldřichova v Hájích.  
 
Rozprava:   

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka.  
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USNESENÍ č. 77/6/2023  

ZO projednalo a schvaluje finanční příspěvek na akci „Prázdniny s keramikou“ ve výši 7000,- 
Kč. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
b) smlouva na zapůjčení pódia na festival 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
 

Důvodová zpráva: 
Pódium na Oldřichovský festival zapůjčuje Mikroregion Frýdlantsko za částku dle ceníku za 
12000,- Kč.  
Rozprava:   

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka.  

 

USNESENÍ č. 78/6/2023  

ZO projednalo a schvaluje Smlouvu o pronájmu pódia na akci 2/2023 Oldřichovský festival 
v termínu 1.9. – 3.9.2023 a pověřuje starostku obce podpisem smlouvy.  

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 
 

c) majetkoprávní vypořádání se Suchopýrem v rámci Humanizace II. etapa 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
 

Důvodová zpráva: 
Pozemky v jižní části obce, které jsou ve vlastnictví společnosti Suchopýr, jsou potřeba ke 
stavbě silnice. Je třeba získat souhlas Suchopýru se stavbou. Suchopýr ale nechce uzavřít 
smlouvu s LK, chce jednat jen s Obcí. Na těchto pozemcích Obec nebude mít chodník, takže 
by to ale neměla řešit obec. Nicméně J. Šťastná se s R. Hromádkou dohodla a Suchopýr 
souhlas se stavbou dá.  R. Hromádka chce v první řadě dořešit výkup pozemku s krajem.  
 
 
Diskuse a závěr: 
 

• I. Batunnová požádala, zda by bylo možné namalovat čáry na parkovišti u obecního 
úřadu, ne každý umí zaparkovat tak, aby se tam vešlo co nejvíce aut. 

• J. Šťastná informovala přítomné, že v současné době pro obec firma Gornex projektuje 
dopravní značení společně s radary a že znovu jednala v této věci s panem 
Zámečníkem.  

• J. Šťastná dále uvedla, že TJ Sokol poslal koncepci TJ Sokol, kterou zastupitelstvo 
požadovalo v souvislosti s půjčkou Obce TJ Sokol v roce 2019. V koncepci je nastíněna 
představa, jak bude TJ Sokol do budoucna fungovat. J. Šťastná uvedla, že bychom rádi 
podpořili vznik fitka, o které by zřejmě mohl být velký zájem. Zarazila ji ale formulace 
v tomto dokumentu, kde je řečeno, že Obec dlouhodobě a bezplatně využívá točku 
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před sokolovnou a ptala se J. Tichého, proč to tedy za těch 20 let neřešil, když to 
Sokolům vadí? Ta připomínka směřuje k tomu, že TJ Sokol chce od Obce nájemné? 
Stejně tak parkoviště u hřiště, kde má obec kontejnery na tříděný odpad. J. Duda se 
ptal, jestli si TJ Sokol myslí, že by Obec měla doplatit nájemné zpětně? J. Tichý 
odpověděl, že třeba. J. Duda odvětil, že to bychom tedy potom mohli po někom 
vymáhat. R. Šarapatka upozornil, že Obec seká fotbalové hřiště i přilehlé prostory, je 
to dlouhodobá spolupráce, která Obce také něco stojí a navrhuje tento model 
spolupráce ponechat = neřešit nájemné za umístění kontejnerů na parkovišti u hřiště. 
J. Vávrová se ptala, zda by nebylo dobré strategické parkoviště u fotbalového hřiště od 
TJ Sokol vykoupit, J. Tichý řekl, že jej prodávat nechtějí. R. Šarapatka dále připomněl 
domluvu z doby realizace Humanizace průtahu, že Obec zaplatila vybudování otočky a 
nástupiště autobusu u Sokolovny vč. parkovacích stání i schodiště a TJ Sokol vůči 
tomuto převede zdarma pozemek otočky a nástupiště na Obec. 

• J. Šťastná se ptala, jestli se TJ Sokol letos podílí na organizaci Dětského dne a jestli 
nechce J. Tichý vydávat dětem zmrzlinu. J. Tichý odpověděl, že se letos Sokolové 
neúčastní a vydávat zmrzlinu nechce.  

• M. Nýdrle upozornil na to, že jedna lavička na křižovatce u jeho domu je shnilá. J. 
Šťastná se omluvila, že jej zapomněla informovat o tom, že se zde počítá s osazením 
nového koše, lavičky a houpačky v tomto místě. Nový mobilář nahradí ten stávající, 
který tam M. Nýdrle před lety instaloval. M. Nýdrle souhlasí s výměnou mobiliáře.  

 
 
 
Zapsala:    J. Vávrová   …….…………………… 
Správnost zápisu ověřili: J. Tichý   …………………..…….…….. 

R. Šarapatka ……..…....…………… 
Jana Šťastná 
starostka obce 

 
 
 


